
TURISTIdKA ZAJEDNICA OPEINE TAZANA
ENTE PER IL TURISMO DEL COMUNE DI FASANA

43. istarske divizije 8, 52212FaLana, Hrvatska
tel : +3 8 5 (0)52 3837 27 fax: +3 8 5 (0)52 3837 28 e-mail : info@infofazana.hr www.infofazana.hr

ZAPISNIK

s 24. redovne Sjednice Turistidkog vijeia Turistidke zajednice Opiine FaLana koja je odrlana
14. oLujka2024. godine s podetkom u 10,00 sati u Vijednici Opiine Fa1.ana,43. istarske divizije
8,FaLana.

PRISUTNT dIANOVI:
- Roland Cinkopan
- UroS Martinovi6
- Damir KosteSid

T ereza Kesovij a Lupetina
- Mihaela Bili6
- Sandra Ne5ovi6
- Goran Peru5ko

ODSUTNI tT,ANOVI:
Radomir Korai - predsjednik Turistidke zajednice Opiine FaLana

- Ivan Tekovii

OSTALI PRISUTNI:
- Melita Perokovii - direktorica Turistidke zajednice Op6ine FaLana
- BarbaraPular - djelatnica Turistidke zajednice Op6ine FaZana

Radomir Korai, predsjednik TZO Falana ispridao se Sto zbog poslovnih obavezane mole
prisustvovati 24. Sjednici Turistidkog vije6a i imenovao je gospodina Rolanda Cinkopana
Zamjenrkom Predsjednika Turistidke zajednice OpdineFaLana da predsjedava Sjednicom.
Gospodin Cinkopan pozdravio je prisutne. Zatrmje konstatirao da na Sjednici prisustvuje I od 9

dlanova te da postoji kvorum zapravoyaljano dono5enje odluka.

Trazapisni(,arku predlaZe Barbaru PuLar, Sto su prisutni usvojili.
Clanovi Vijeia su uz poziv dobili i sljedeii Dnevni red:

1. Usvajanje Zapisnikasa 23. Sjednice Turistidkog vijeia
2. Usvajanje Prijedloga izvjeSia o izvr5enju programa rada Turistidke zajednice Opiine

FaLana 2a2023. godinu
3. Usvajanje Izvje5da o radu Direktorice Turistidke zajedmce Op6ine FaZanaza2023.

godinu
4. Prijedlog Godi5njeg izvje5ia Turistidkog vije6a Turistidke zajednice Op6ine FaLanaza

2023. godinu
5. Usvajanje Izvje56a revizijska kuie Medicom d.o.o., Rijeka 2a2023. godinu
6. Odluka o utvrdivanju naknade srednjo5kolcima i studentimazarud tijekom turistidke

sezone 2024. godine
7 . Odluka o utvrdivanju naknade za suradnike urealizaciji FaZanskog kulturnog ljeta 2024.

godine
8. Godi5nje izvje5de o provedbi Zakona o pravu na pristup informacijamaza2023. godinu
9. Upitnik o funkcioniranju sustava financijskog upravljanja i kontrola 2a2023. godinu

(Pravilnik o sustavu financijskog upravljanja i kontrola te izradr i izvr5avanju
fi nancij skih planova nepro fi tnih or ganrzacija NN 1 1 9 I 20 1 5)



10. Izmjene Pravilnika o radu Turistidke zajednice Opiine FaLana
1 1. Realizacija projekta ,,Maslinarstvo OpiineFaLana"
1 2. Prij edlo g or ganizacij e boksadke priredbe 2l .9 .2024.
13. Izvedbeni projekt Kulturnih ruta Op6ineFaLana
14. Razno

Gospodin Cinkopan upitao je prisutne imaju li primjedaba ili dopunu Dnevnog reda. Buduii da se
nitko nije javio za rijed, gospodin Cinkopan daje na glasanje predloZeni Dnevni red.

ilanovi Turistidkog vijeia glasali su na sljedeii nadin:
Gospodin Roland Cinkopan glasao je ,,2a"; gospodin UroS Martinovii glasao je ,,2a"; gospodin
Damir Koste5id glasao je ,,2a"; gospoda Tereza Kesovija Lupetina glasala je ,,2?" ) gospoda
Mihaela Bilii glasala je ,,2a"; gospoda Sandra Ne5ovid glasala je ,,2a"; gospodin Goran PeruSko
glasao je ,,2a".

Zakljuiak: Dnevni red jednoglasno je usvojen.

AD 1.)
Zapisnik s 23. Sjednice dlanovi Vijeda dobili su uz poziv za Sjednicu. Gospodin Cinkopan upitao
je prisutne imaju li primjedaba na Zapisnik. S obzirom na to da se nitko nije javio za rijed,
predlaLe da se Zapisnik s 23. Sjednice usvoji.
ilanovi Turistidkog vije6a glasali su na sljede6i nadin:
Gospodin Roland Cinkopan glasao je ,,zaoo; gospodin UroS Martinovid glasao je ,,2a"; gospodin
Damir Kostesi6 glasao je ,,zaoo; gospoda Tereza Kesovija Lupetina glasala je ,,2d" i gospoda
Mihaela Bili6 glasala je ,,2a"; gospoda Sandra Ne5ovi6 glasala je ,,2a"; gospodin Goran Peru5ko
glasao je ,,2a".

Zakljuiak: Zapisnik sa 23. Sjednice Turistiikog vijeda jednoglasno je usvojen.

AD 2.)
Gospodin Cinkopan navodi kako su prisutni dlanovi dobili Prijedlog izvjella o izvr5enju
programa rada Turistidke zajednice Op6ine FaLana uz poziv za sjednicu te da je vrlo opseZan i
sadrli sve potrebne informacije, zatim otvara raspravu.

Bududi da nitko nije javio za rijed, gospodin Cinkopan zatvara raspravu i daje na glasanje
Prijedlog izvjeSda o izvr5enju programa rada Turistidke zajednice Opdine Falana.
ilanovi Turistidkog vije6a glasali su na sljede6i nadin:
Gospodin Roland Cinkopan glasao je ,,zao'; gospodin UroS Martinovii glasao je ,,2a"; gospodin
Damir Kostesi6 glasao je ,,2a"; gospoda TerezaKesovija Lupetina glasala je ,,zdo' ) gospoda
Mihaela Bi1i6 glasala je ,,2a"; gospoda Sandra Ne5ovid glasala je ,,2a"; gospodin Goran peruSko
glasao je ,,2a".

Zakljuiak: Prijedlog izvje5da o izvr5enju programa rada Turistiike zajednice Opdine
Failana 2a2023. godinu jednoglasno je usvojen.

AD 3.)
Gospodin Cinkopan daje rijed gospodi Perokovid.
Gospoda Perokovi6 navodi da prema Zakonu o turistidkim zajednicama i promicanju hrvatskog
turizma direktorica Turistidke zajednice duLnaje jednom godi5nje podnijeti Turistidkom vijedu
Izvje5ie o svom radu. Napomenula je da se kao Direktorica TZO Falane trudila maksimalno
izvr3iti sve zadade i provesti sve aktivnosti zadane Zakonom, GodiSnjim planom TZO Falana
2a2023. godinu te aktivnosti dogovorene na razini Klastera JuZna Istra.



Tijekom cijele godine obavljala je strudne i administrativne poslove pripremanja sjednica tijela
Zajednrce te nakon svake sjednice formulirala i provodila odluke i ostale akte vezano za donesene
odluke o postupanju po odredenim todkama dnevnog reda. Zajedno s knjigovodstvenim uredom
,,Toma5" redovito je vodila raduna o financijskim i knjigovodstvenim poslovima te o svom radu,
radu Turistidkog ureda te realizaciji pojedinih programa, redovito podnosila izvjesca na
sj ednicama Turistidko g vij eia.
Gospodin Cinkopan zatvara raspravu, zatim daje na glasanje Izvje5de o radu Direktorice
Turi stidke zaj ednice Op6ine F aLana za 2023 . godine.
ilanovi Turistidkog vijeda glasali su na sljede6i nadin:
Gospodin Roland Cinkopan glasao je ,,2a"; gospodin UroS Martinovi6 glasao je ,,2a"; gospodin
Damir Koste5i6 glasao je ,,2a"; gospoda Tereza Kesovija Lupetina glasala je ,,za'o i gospoda
Mihaela Bilii glasala je ,,2a"; gospoda Sandra NeSovid glasala je ,,2a"; gospodin Goran Peru5ko
glasao je ,,2a".

Zakljuiak: IzvjeSde o radu Direktorice Turistiike zajednice Op6ine Ba7,anaza2023, godinu
jednoglasno je usvojeno.

AD 4.)
Gospodin Cinkopan daje rijed gospodi Perokovi6.
Gospoda Perokovii navodi da je Turistidko vijede Op6ine FaZana od 1.1.2023. do 31.12.2023.
godine odrZalo 6 sjednica na kojima su se kontinuirano provodile odluke i zakljudci SkupStine
Turistidke zajednice Opdine FaZane, upravljalo imovinom Zajednice sukladno Zakonu o radu
turistidkih zajednica i promicanju hrvatskogturizma, Statutu te Programu radai financijskom
planu, donosilo opie akte potrebne za rad Turistidke Zajednice te se na svim sjednicama
raspravljalo i donosile su se odluke potrebne za realizaciju Godi5njeg programa rada za 2023,
godinu.
Bududi da se nitko nije javio za rijed, gospodin Cinkopan zatvara raspravu i daje na glasanje
Prijedlog Godi5njeg izvjeSda Turistidkog vije6a Turistidke zajednice Opiine Falana za 2023.
godinu.
ilanovi Turistidkog vijeda glasali su na sljedeii nadin:
Gospodin Roland Cinkopan glasao je ,,2a"; gospodin UroS Martinovid glasao je ,,2a"; gospodin
Damir Koste5i6 glasao je ,,2a"; gospoda TerezaKesovija Lupetina glasala je uz.a'o i gospoda
Mihaela Bili6 glasala je ,,2a"; gospoda Sandra Ne5ovi6 glasala je ,,2a"; gospodin Goran Peru5ko
glasao je ,,za''.

Zakljuiak: Prijedlog Godi5njeg izvjeSda Turistiikog vije6a Turistiike zajednice Opdine
FaZana za 2023. godinu jednoglasno je usvojen.

AD s.)
Gospodin Cinkopan daje rijed gospodi Perokovid.
Gospoda Perokovi6 navodi kako je revizijska kuda Medicom d.o.o. izvr5ila revizijski uvid u
financijske izvje5taje za 2023. godinu koji obuhvadaju Bilancu na 3 1. prosinca 2023. godine na
obrascu BIL-NPF, Izvje5taj o prihodima i rashodima za tada zavrsenu godinu na obrascu: PR-
RAS-NPF i Bilje5ke koje su dopuna podataka iz Bilance i Izvje5taja o prihodim i rashodima.
Temeljem revizijskog uvida revizijska kuia Medicom d.o.o. zakljuduje da ni5ta nije skrenulo
pozornost Sto bi uzrokovalo da povjeruju kako financijski izvjeStaji Neprofitne organizacije
Turistidka zajednica Opdine Falana za 2023. godinu ne pruZaju objektivnu i realnu sliku
financijskog pololaja i poslovanja u skladu sa Zakonom o financijskom poslovanju i
radunovodstvu neprofitnih organi zacija OIN 1 2 1 / 1 4, | | 4 122).

Budu6i da se nitko nije javro za rijed, gospodin Cinkopan zatvara raspravu i daje na glasanje
Irzvje5ie revizijske kude Medicom d.o.o., Rijeka 2a2023. godinu.
Clanovi Turistidkog vije6a glasali su na sljedeii nadin:
Gospodin Roland Cinkopan glasao je ,,2a"; gospodin UroS Martinovid glasao je ,,2a"; gospodin
Damir Koste5ii glasao je ,,2a"; gospoda Tereza Kesovija Lupetina glasala je ,,2&" ) gospoda



Mihaela Bili6 glasala je ,,zaoo; gospoda Sandra Ne5ovii glasala je ,,2a"; gospodin Goran Peru5ko
glasao je ,,2a".

Zakljuiak: Izvje5de revizijske kude Medicom d.o.o., Rijeka 2a2023. godinu jednoglasno je
usvojeno.

AD 6.)
Gospodin Cinkopan informirao je prisutne dlanove da su on, gospodin Koste5i6 i gospoda
Perokovi6 vei razgovarali o tome te su se sloZili da se studentima i srednjo5kolcima podigne
satnica 2a2024. godinu. Jedan od razloga je i to da je Studentski servis povedao minimalan iznos
satnice za nodni rad i rad nedjeljom i praznicima. Obzirom da se naSe manifestacije odrZavaju
najve6im dijelom upravo u tim vremenima, gospoda Perokovi6 predlaLe da naknada koja 6e se

ispladivati studentima i srednjo5kolcima te ostalima povremeno zaposlenima na poslovima po
programu rada Turistidke zajednice Op6ine Falana tijekom 2024. godine iznosi 8,50 € neto po
satu i 7,50 € na poslovima informatora u Turistidko-informativnom centru.

Gospodin KosteSi6 upitao je da li 6e se uspjetinadi kvalitetnu osobu zarad u uredu?
Gospoda Perokovid odgovorila je da 6e studentica koja je prija5njih godina radila na poslovima
informatora tijekom sezone zavrlila studij i da ie sa'15. travnja 2024. znati da li 6e dobiti stalno
zaposlenje, no javila se i jedna srednjo5kolka koja bi mogla dodi poslije 20. lipnja 2024.godine.

Budu6i da se vi5e nitko nije javio zarijed, gospodin Cinkopanzatvararaspravu i daje na glasanje
Odluku o utvrdivanju naknade srednjo5kolcima i studentima za rad tijekom turistidke sezone
2024. godine.

eldnovi Turistidkog vije6a glasali su na sljede6i nadin:
Gospodin Roland Cinkopan glasao je ,,2a"; gospodin UroS Martinovi6 glasao je ,,2a"; gospodin
Damir Koste5i6 glasao je ,,2a"; gospoda Tereza Kesovija Lupetina glasala je ,,zd'o ) gospoda
Mihaela Bili6 glasala je ,,2a"; gospoda Sandra Ne5ovi6 glasala je ,,2a"; gospodin Goran Peru5ko
glasao je ,,zdo.

Zakljuiak: Odluka da naknada srednjo5kolcima i studentima te ostalima povremeno
zaposlenima na poslovima po programu rada Turistiike zajednice Op6ine BaZ,ana tijekom
2024. godine iznosi 8,50 € neto po satu i 7150 € na poslovima informatora u Turistiiko-
informativnom centru jednoglasno je usvojena.

AD 7.)
Gospodin Cinkopan daje rijed gospodi Perokovii.
Gospoda Perokovii predlale da naknada koja 6e se ispla6ivati suorganizatorima za pomo6 u
realizaciji programa FaZanskog kulturnog ljeta 2024. godine iznosi 50,00 € neto po danu
prisustvovanja.
Gospodin Cinkopan otvara raspravu.
Budu6i da se nitko nije javio zarijed, gospodin Cinkopan zatvararaspravu i daje na glasanje
Odluku o utvrdivanju naknade za suradnike urealizaciji FaZanskog kulturnog ljeta 2024. godine.

ilanovi Turistidkog vije6a glasali su na sljede6i nadin:
Gospodin Roland Cinkopan glasao je ,,2a"; gospodin UroS Martinovid glasao je ,,2a"; gospodin
Damir Koste5id glasao je ,,2a"; gospoda Tereza Kesovija Lupetina glasala je ,,2&'o ) gospoda
Mihaela Bili6 glasala je ,,2a"; gospoda Sandra NeSovid glasala je ,,2a"; gospodin Goran Peru5ko
glasao je ,,2a".

Zakljuiak: Odluka o utvrdivanju naknadeza suradnike u realizaciji Faianskog kulturnog
ljeta2024. godine u iznosu od 50,00 € neto po danu prisustvovanja jednoglasno je usvojena.



AD 8.)
Gospodin Cinkopan daje rijed gospodi perokovii.
Gospoda Perokovii pojasnila je prisutnima da postoji zakonska odredba da se napravi Godi5nje
izvje5de o provedbi Zakonao pravu na pristup informacijama.
Prema Izvje5du o provedbi Zakona o pravu na pristup informacijama 2a2023. godinu zaprimljena
su dva zahtjeva, Oba su bila upu6ena od iste osobe, Hrvoje Simiia, jedan bio ji zap.or.db.r.lurr.
nabave, a drugi za usluge ogla5avanja.

Budu6i da se nitko nije javio zarijed, gospodin Cinkopan zatvararaspravu i daje na glasanje
ilanovi Turistidkog ri.; 

"eu 
glasali su- nia si ede6i nadin:

Gospodin Roland Cinkopan glasao je ,,zaoo; gospodin UroS Martinovid glasao je ,,:za,,; gospodin
Damir Kostesid glasao je ,,2a"; gospoda TerczaKesovija Lupetina glasala.le ,2a,, ;gospod^a
Mihaela Bilii glasala je ,,2a"; gospoda Sandra NeSovid glasala je ,,2a"; gtspodin Goran peru5ko
glasao je ,,zaoo. ^ I

Zakljuiak: Godi5nje izvje5de o provedbiZakona o pravu na pristup informacij amaza2023.
godinu jednoglasno je usvojeno.

AD e.)
Gospodin Cinkopan daje rijed gospodi perokovid.
Gospoda Perokovid pojasnila je prisutnima da prema Zakonu o udrugama postoji obveza
ispunjavanja Upitnika koji im je priloZila uz Poziv na sjednicu te aa furisiieka-zajednica
ispunjava sve zakonom odredene uvjete.

Bududi da se nitko nije javio za rijed, gospodin'Cinkopanzatvara raspravu i daje na glasanje
pRitnit< o funkcioniranju sustava financijskog upravljanjal kontrola zaZriZZ. godinu
ilanovi Turistidkog vije6a glasali r, ,u iry"ai6inadin: 

"

Gospodin Roland Cinkopan glasao je ,,2a"; gospodin UroS Martinovi6 glasao je ,,2a"; gospodin
Damir Koste5id glasao je ,,zao'; gospoda TerezaKesovija Lupetina glasalaie ,jraoo ;gospoda
Mihaela Bili6 glasala je ,,za''; gospoda Sandra Ne5ovid glasala je ,,2a"; gospodin Corun peruSko
glasao je ,,zao'.

Zakljuiak: Upitnik o funkcioniranju sustava financijskog upravljanja i kontrola za 2023.
godinu jednoglasno je usvojen.

AD 10.)
Gospodin Cinkopan daje rijed gospodi perokovid.
Gospoda Perokovii obrazlaie prijedlog povedanja koeficijenta za obradun pla6a dinjenicom
zna(,ajne inflacije koja je na godiSnjoj razini 8%. Stoga predla1e da se djelatnicama koje rade u
TZFaLani na poslovima informatorai organizatora manifestacija podigne izmedu S % i B %.

Gospoda Bilidje rekla da obzirom na obim poslova i kvalitetu ruda, treba djelatnicama svakako
podi6i koefibijent najmanje urazini inflacije, a sama predlaZe d,ase poviSenj e od 10 %.
Gospodin KosteSii se sloZio sa gospodom Bili6.
Bududi da se nitko nije javio zarijet,, gospodin Cinkopan zatvararaspravu i daje na glasanje
Izmjenu Pravilnika o radu Turistidke zajednice Opiine FaLanau dijelu koji se odnosina VII
Plaia i druga materijalna prava radnika u dlanku 48. u todkama 4. i 5.,brojka: ,,O,g0oo,zamjenjuje
se brojkom ,,0,99"

ilanovi Turistidkog vije6a glasali su na sljedeii nadin:
Gospodin Roland Cinkopan glasao je ,,2a"; gospodin UroS Martinovii glasao je ,,zaoo; gospodin
Damir KosteSii glasao je ,,zaoo; gospoda Tereza Kesovija Lupetina glasala je ,,2&oo i gospoda
Mihaela Bili6 glasala je ,,2a"; gospoda Sandra Ne5ovii glasala je ,,zaoo; gospodin Go*r, peruSko
glasao je ,,2a".



Zakljuiak: Izmjene Pravilnika o radu Turistiike zajednice Opdine FaLana u dijelu koji se

odnosi na ,,VII Plada i druga materijalna prava radnika", u ilanku 48. u toikama 4. i 5.,
brojka: ,,0,90", zamjenjuje se brojkomi ,r0r99" jednoglasno su usvojene.

AD 11.)
Gospodin Cinkopan daje rijed gospodi Perokovi6.

Gospoda Perokovi6 je prisutnim dlanovima prezentirala idejno rje5enje prezentacije sadrlaja i
vizual edukativnih ploda u tematskom parku maslinarstva.
Radi se o zajednidkom projektu Turistidke zajednice Opiine FaLana i Opdine FaLana, za koji
Opiina radi gradevinski dio, a Turistidka zajednica Op6ine FaLana prezentacijski dio. Stoga ie
Op6ina napraviti staze, plato, navodnjavanje i osvjetljenje maslinika, a TZ FaLana sve
interpretacijske elemente od info ploda, replike pre5e za masline te kasnije digitalrii dio
prezentacije. Studio za vizualne komunikacije Tumpid/Prenc iz Rovinja izradio je prijedlog
vizuala sadrlaja i oni predlaLu da osnovni motiv prezentacije budu ruke, budu6i da su se masline
tradicionalno brale rudno i da je zauzgoj i preradu maslina potrebno jako puno rudnog rada.
Gospoda Kesovija Lupetina upitala je da li plode mogu biti u nekoj drugoj nijamsi zelene boje.
Gospodin Cinkopan odgovorio je da ukoliko se stavi neka druga, primjerice SMB zelena boja da
6e se previ5e stopiti sa okolinom i samim maslinama.

Buduii da se vi5e nitko nije javio zarijed, gospodin Cinkopan zatvararaspravu i daje na glasanje
usvaj anj e vizualnog dij ela proj ekta,,Maslinarstvo Op6ine F aLana* .

ilanovi Turistidkog vijeda glasali su na sljede6i nadin:
Gospodin Roland Cinkopan glasao je ,,2a"; gospodin UroS Martinovii glasao je ,,2a"; gospodin
Damir Kostesi6 glasao je ,,zaoo; gospoda Tereza Kesovija Lupetina glasala je ,,2d" ) gospoda
Mihaela Bili6 glasala je ,,zao'; gospoda Sandra Ne5ovid glasala je ,,zaoo; gospodin Goran Peru5ko
glasao je ,,za'..

Zakljuiak: Vizualni dio projekta ,,Maslinarstvo Opdine Fail,anao' jednoglasno je usvojen.

AD 12.)
Gospodin Cinkopan informirao je prisutne dlanove kako 6e se u kampu BiVillage odrLati
boksadki event Punch it u vremenu od 19. do 22. rujna2\24.godine, te bi Istarski boksadki savez
21. rujna2024. za sve prisutne organizirao prezentaciju boksadkih medeva na trgu Sv. Kuzme i
Damjana u trajanju od tri sata, te da su za istu traLilipomod u organizaciji u iznosu od 2.000,00€,
ali organizacija samog tog dogadaja dode i do 15.000,00€. Otvara raspravu.
Buduii da se vi5e nitko nije javio za rijed, gospodin Cinkopan zatvararaspravu i daje na glasanje
da 6e Turistidkazajednica OpdineFaZana u funkciji suorganizatora sudjelovati u financiranju
tro5kova odrLavanja boksadkog eventa uorganizaciji Istarskog boksadkog sayeza, koji ie se
odrlati na faZanskoj rivi 21.9.2024. s iznosom od 2.000,00 eura.

elanovi Turistidkog vijeda glasali su na sljede6i nadin:
Gospodin Roland Cinkopan glasao je ,,zao'; gospodin UroS Martinovii glasao je ,,2a"; gospodin
Damir Kostesi6 glasao je ,,2a"; gospoda TerczaKesovija Lupetina glasala je ,,zz'o ) gospoda
Mihaela Bili6 glasala je ,,2a"; gospoda Sandra Ne5ovi6 glasala je ,,2a"; gospodin Goran peru5ko
glasao je ,,2a".

Zakljuiak: Odluka da Turistiika zajednica Opdine Bailana u funkciji suorganizatora
sudjeluje u financiranju tro5kova odril,avanja boksaikog eventa u organizaciji Istarskog
boksaikog saveza na Trgu Sv. Kuzme i Damjana u Faiani,2l. rujna 2024. s iznosom od
2.000,00 € jednoglasno je usvojena.



AD 13.)
Gospodin Cinkopan daje rijed gospodi Perokovi6.
Gospoda Perokovi6 je prisutnim dlanovima prezentiralavizual izvedbenog projekta Kulturnih ruta
Op6ine FaLana koje bi bile primjenjive na sve plode postojeiih staza koje je Turistidka zapdnica
napravila. Ujedno je gospoda Perokovii naglasila da je vizual uvjetovan od strane konzervatora.
Gospodin Cinkopan upitao je da li se plode veZu qr codom?
Gospoda Perokovi6 odgovorila je da su sve plode yezane qr codom na web stranice Turistidke
zaj ednice Opiine F aLana.
Gospodin Cinkopan konstatirao je da jako bitno da su povezane na web stranice i da lijepo
rzgleda, zatrmje upitao da li se razmi5ljalo da se ide u modernizaciju loga Turistidke zajednice
Opiine FaLana. Da bi se trebalo prilagoditi boje i font i da mu je potrebno malo osvjelenje.
Gospoda Perokovii odgovorila je da se o tome razmiSljalo jo5 prije dvije godine, ali ovisi o
fi nancij skim sredstvima.
Bududi da se vi5e nitko nije javio zarijed, gospodin Cinkopan zatvararaspravu i daje na glasanje
izvedbeni projekt Kulturnih ruta Op6ine F aLana.

elanovi Turistidkog vijeia glasali su na sljede6i nadin:
Gospodin Roland Cinkopan glasao je ,,2a"; gospodin UroS Martinovii glasao je ,,2a"; gospodin
Damir Koste5i6 glasao je ,,2a"; gospoda TerczaKesovija Lupetina glasala je uZd" i gospoda
Mihaela Bili6 glasala je ,,2a"; gospoda Sandra Ne5ovi6 glasala je ,,2a"; gospodin Goran Peru5ko
glasao je ,,2a".

Zakljuiak: Izvedbeni projekt Kulturnih ruta Op6ineFail,anajednoglasno je usvojen.

AD r4.)
Gospoda Perokovii informirala je prisutne dlanove da je ove godine lzborna Skup5tina, te je
prisutnim dlanovima donijela prijedlog koliko bi bilo pojedinih dlanova u Skup5tini prema
iznosu dlanarine i turistidke pristojbe koju je dlan"uplatio po zadulenju za prethodnu godinu.
Ukoliko bi se ne5to mijenjalo, odnosno kriteriji o broju dlanova trebalo bi se mijenjati Statut, jer
prema sada5njem Statutu vidljiv je broj dlanova dnu tabele. Prema sada5njem Statutu nitko nema
vi5e od 40o/o dlanova.
Nova Skup5tina sastojala bi se od 19 dlanova i PredsjednikTzo FaLane.
Vidljivo je da bi TN BiVillage imao 8 dlanova, grupacija iznajmljivadi bi ostala na3 dlana.
Gospodin Cinkopan upitao je da li postoji neka Zakonska obveza prije

Gospoda Perokovid odgovorila je da se u svibnju treba donijeti Odluku o novom izboru
Skup5tine, te da bi do 25.1 .2024.biLaizborna Skup5tina.
Gospodin Cinkopan napominje da je ovo bilo na nivou informacije i da se ne glasa.

Budu6i da se nitko vi5e nije javio za rije\ gospodin Cinkopan zahvaljuje prisutnima na
sudjelovanju, te zatvara 24. redovnu Sjednicu Turistidkog vijeia Turistidke zajednice Opiine
Falana.

Sjednica Turistidkog vije6a Turistidke zajednice Opdine FaLana zavr5ila je u 10:40 sati.

Zapisnidarka: Zamjenrk Predsjednika
Turistidke zajednice Opiine F aLana:
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